
Zápis z 3. zasedání Akademického senátu FCHI dne 22. 4. 2011
(číslujeme od prvního zasedání po zvolení v únoru-březnu 2011)

Přítomni: Ing. Kamil Záruba, Ph.D. 402
Dr. Ing. Pavel Vrbka 403
Ing. Jiří Lindner, Ph.D. 409
RNDr. Miroslava Dubcová, Ph.D. 413
Ing. Dana Strachotová, Ph.D. 437
Ing. Ladislav Fišer, Ph.D. 444
Ing. Pavel Hrnčiřík, Ph.D. 445
Ing. Jiří Maršálek dokt. st. program
Ing. Jiří Dohnal dokt. st. program
Bc. Eva Hofmanová student
Aleš Novák student

Host: Prof. Ing. Stanislav Labík CSc. Děkan

1. Pan děkan vysvětlil členům AS algoritmus sestavení rozpočtu pro FCHI jak pro investiční, tak
pro neinvestiční prostředky a podal komentář k tabulkám s konkrétními čísly, které byly členům
AS rozeslány s předstihem. Ústav ekonomiky a managementu chemického a potravinářského
průmyslu nesouhlasí se stanovením koeficientů nákladnosti výuky, neboť nekorespondují s tím,
jakým způsobem škola peníze na studenty získává, což bylo v loňském roce deklarováno jako
jedno z hlavních kriterií, kterými se bude řídit rozpočet. Ústav je ochoten připustit oprávněnost
existence koeficientů zohledňujících různé nároky na výši nákladů souvisejících s výukou,
pokud budou podobným způsobem (koeficientem) zohledněny nerovné podmínky jednotlivých
ústavů vyjadřujících různou obtížnost získávání RIV bodů. Podobná nerovnost podmínek se
projevuje při výpočtu rozdělujícím investiční prostředky. Ústav zároveň nesouhlasí, aby byly
investiční prostředky přiřazené v rozpočtu ústavu, automaticky přerozdělovány ostatním
ústavům. Také Ústav počítačové a řídicí techniky nepovažuje za správné výrazné navýšení
koeficientu u vědy na 0,5 proti loňsku, a to na úkor koeficientu u počtu studentů, vzhledem
k tomu, že výuka i nadále představuje hlavní aktivitu VŠCHT. Děkan přislíbil, že se metodikou
rozdělování peněz na fakultě určitě budeme zabývat, že to souvisí i s dělením mzdových
prostředků, čímž se budeme zabývat příště, že plánuje zavést systém osobního hodnocení (viz
dále), že se ještě v tomto roce připraví metodika dělení prostředků tak, aby se na rozpočet 2012
dala aplikovat. Po této diskusi Akademický senát FCHI schválil rozpočet FCHI (investiční a
neinvestiční prostředky), tak jak jej předložil děkan. Pro přijetí rozpočtu hlasovalo 9 členů,
jeden hlas by proti a jeden se zdržel hlasování.

2. Pan děkan seznámil AS s metodikou rozdělování mzdových prostředků na FCHI. Letos se
podle navržené nové metodiky bude dělit 1/3 mzdových prostředků a 2/3 budou rozděleny
podle původní, příští rok se mají 2/3 dělit podle nové metodiky a v roce 2013 se má nová
metodika uplatnit naplno.



3. Pan děkan připravuje na fakultě systém hodnocení akademických pracovníků a k tomu svolává
na termíny 27.5.2011 a 3.6.2011 (pátky) vždy od 8 do 12 hodin seminář. Semináře proběhnou v
Konferenčním centru SÚZ v Praze 4 – kolej Sázava. Zúčastní se kolegium děkana a
zaměstnanecká část AS.

4. Termín příštího řádného zasedání je domluven na pátek 13.5. 2011 ve 1300 na děkanátě.

V Praze 28.4. 2011
Ing. Ladislav Fišer, Ph.D.
předseda AS FCHI


